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Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

z dnia 26 stycznia 2021 r. z dnia 26 stycznia 2021 r. 

Posiedzenie komisji zdalne Posiedzenie komisji zdalne 

 Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji  - Patrycja Juszczyk 

 Porządek Komisji zgodny z planem pracy 

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 

 Sprawy różne 

 Czas trwania posiedzenia  od 15.15 do 

 Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności Obecnych    9 z 9, 

 Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec 

 Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk 

 Naczelnika Anna Młodecka 

Przebieg obrad: 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk –  witam wszystkich  na posiedzeniu Komisji  Rozwoju i Polityki

Przestrzennej witam panią burmistrz i radnych oraz przedstawicieli jednostek i wydziału urzędu.

Zaczniemy od punktu pierwszego.

Ad 1. Opiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt Nr 1 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działek
nr  163/1  i  nr  164/1  arkusz  mapy  nr  4,  w  dzierżawę  w  drodze  bezprzetargowej,  na  rzecz
dotychczasowych dzierżawców. 
Zbigniew Panek – w uzasadnieniu do projektu  jest napisane włączona ogrodzeniem co to znaczy?
Ogrodzona jest przez urząd, czy przez dzierżawcę. 
Anna  Młodecka   -   to  znaczy,  że  dzierżawa  przylega  bezpośrednio  do  nieruchomości,  której
dzierżawca wystąpił  o ta dzierżawę. On ma ogrodzoną swoją nieruchomość i  ogrodził,  również
teren przyległy. To jest kontynuacja umowy dzierżawy. 
Zbigniew Panek – dziękuję bardzo. 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 9
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 9

Projekt Nr 2 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako część działek
nr 29/15,   31/6,  29/16 arkusz mapy 41,  część działki nr 108 arkusz mapy nr 7,  działka nr 4/89
arkusz mapy nr 31, działka nr 93/3  arkusz mapy  nr 20, w dzierżawę  w drodze  bezprzetargowej,
na rzecz dotychczasowych  dzierżawców.
Wynik głosowania:   
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Głosów „ZaZa”- 9
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 9

Projekt Nr 3 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem nieruchomości (garaży) oznaczonych 
jako część działki nr 188, arkusz mapy 12, część działki nr 227/7 arkusz mapy nr 13, część działki nr 
78/1 arkusz mapy nr 6 oraz cześć działki nr 1/9 arkusz mapy 45 w drodze bezprzetargowej, na rzecz
dotychczasowych najemców  na okres 10 lat.
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”-9
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 9

Ad 2. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – czy ktoś chce zabrać głos? 
Wojciech Maćkowski – wczoraj przed  godziną 17:00 wracałem  do domu od strony Siemianowic 
i cała ulica Siemianowicka, aż w stronę Policji była ciemna nie paliły się żadne lampy. Taka sytuacji
nie  jest  już  pierwszy  raz.  Tak  samo  było  na  ulicy  Katowickiej  ,  bardzo  proszę  sprawdzić  to  
w Tauronie. 
Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk – sprawdzę to i pozwolę sobie zadzwonić do Pana Radnego. 
Irena Owczarz – po raz kolejny proszę  o pomalowanie pasów na wysokości Muzeum Saturn. Do tej
pory,   tam  nic  nie  zostało.  Ja  rozumiem,  ze  ulica  ma  być  remontowana,  ale  proszę  chociaż  
 prowizoryczne pasy. 
Zastępca  Burmistrza  Elżbieta  Dmitruk –  potwierdzam,  że  wykonywany  jest   projekt  ulicy
Dehnelów,  jutro  zadzwonię  do  PZD  i  MZGK   i  spróbujemy  coś  zrobić.   
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk  – chciałabym się dowiedzieć jak działają pewne mechanizmy. 
7 stycznia w ślad za licznymi interwencjami mieszkańców napisałam maila do MZGK w temacie
pasów  przy  Miejskiej  Bibliotece  Publicznej  w  Czeladzi  dzisiaj  są  tam  wypustki  dla  osób  słabo
widzących  i  niedosłyszących  chciałam  zapytać,  kiedy  te  pasy  zostaną  wyrównane.  Po  dwóch
tygodniach dostała informację opisującą sytuację dokładnie to co ja napisałam, z adnotacją, że
wkrótce to zostanie zmienione.  Moje pytanie  było,  kiedy to zostanie zrobione i  nie uzyskałam
odpowiedzi. W jaki sposób mam reagować dzwonić do MZGK, bo państwo odpisują mi na maila po
dwóch tygodniach. 
Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk – Pni Radna wyjaśnię sprawę jutro i pozwolę sobie do Pani 
zadzwonić. Zazwyczaj reakcja była natychmiastowa. Wyjaśnię to i myślę, że taka sytuacja nie będzie
miała już miejsca. 
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Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk -  po  wyczerpaniu  porządku  obrad  dziękuję  i zamykam
posiedzenie komisji.  

Przewodnicząca Komisji Przewodnicząca Komisji 
       Rozwoju i Polityki Przestrzennej       Rozwoju i Polityki Przestrzennej

       Patrycja Juszczyk       Patrycja Juszczyk

W  załączeniu:

Lista Obecności 

Protokół napisano dnia  

Protokolant: Joanna Kwarciana

Protokół umieszczono w BIP 
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